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Protokół Nr 22/2019 

Zarządu Powiatu w Nidzicy 

z dnia 28 czerwca 2019 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta- Marcin Paliński, Wicestarosta- Paweł Przybyłek, 
Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka, Krzysztof Zdziarski, Sekretarz Powiatu- 
Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu- Renata Mróz, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami- Iwona Urbanowicz, Dyrektor ZOZ w Nidzicy Anna Osłowska, Zastępca 
Dyrektora ds. medycznych ZOZ- Andrzej Pobieżyński, Dyrektor PZD- Jacek Dłuski, Kierownik 
Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego- Jolanta Tymińska, Kierownik 
PCPR- Anna Kalinowska, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy- Aleksandra Nowogórska, oraz 
Przewodniczący Rady Powiatu- Andrzej Bróździński. 

Obrady otworzył i poprowadził Starosta Marcin Paliński. 
 
Porządek obrad: 
 

I. Zespół Opieki Zdrowotnej: 

1. Informacja o funkcjonowaniu oddziału chorób wewnętrznych ZOZ w Nidzicy. 

II. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Informacja o zawartym porozumieniu. 

III. Powiatowy Urząd Pracy: 

1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy. 

IV. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

1. Omówienie wyników kontroli. 

V. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

        1. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1. Ogłoszenia przetargu nieograniczonego na Dostawę sprzętu drukującego i 

teleinformatycznego na potrzeby realizacji projektu pn. „Zintegrowana informacja 

geodezyjna i kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nidzickim”.   

2. Zatwierdzenia specyfikacji  istotnych warunków zamówienia. 

3. Powołania komisji przetargowej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

3. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym 

zarządzie Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

4. Informacje o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 

VI. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Nidzicy.  

2. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania nauczyciela ze stanowiska Dyrektora ZSRiO w 

Jagarzewie. 

3. Wynagrodzenia nauczycieli za 5 miesięcy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 
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1. Ogłoszenia przetargu nieograniczonego na dostawę sprzętu komputerowego, 

materiałów dydaktycznych i systemu do nauczania języków obcych na potrzeby 

dwóch szkół ogólnokształcących z terenu powiatu nidzickiego w ramach projektu 

„Cyfrowe Szkoły Powiatu Nidzickiego – Stawiamy na technologie IT!".  

2. Zatwierdzenia specyfikacji  istotnych warunków zamówienia. 

3. Powołania komisji przetargowej. 

VII. Wydział Finansowy: 

1. Przedstawienie bilansu skonsolidowanego za 2018 r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2019. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Nidzickiego na lata 2019-2038. 

VIII. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Omówienie interpelacji złożonej podczas X sesji Rady Powiatu w Nidzicy. 

 

Ad. VI. 1  

p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji z siedzibą 

w Nidzicy, 13-100 Nidzica, ul. Wyborska 12. Poinformowała, że w związku z powołaniem nowej 

placówki oświatowej zachodzi konieczność ogłoszenia konkursu na dyrektora tej placówki. 

Dodała, że w skład  nowo powołanej placówki wchodzić ma PPP z ODN, co spowoduje obniżenie 

kosztów funkcjonowania. Dlatego zasadnym jest, aby ogłosić konkurs na stanowisko dyrektora. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie podjął uchwałę Nr 22/76/2019 w sprawie 

ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora Powiatowego Ośrodka Rozwoje Edukacji 

w Nidzicy, 13-100 Nidzica, ul. Wyborska 12. 

 

Ad. VI. 2  

p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

odwołania nauczyciela ze stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących 

w Jagarzewie. Poinformowała, że w związku ze złożoną rezygnacją należy odwołać nauczyciela ze 

stanowiska dyrektora za trzymiesięcznym wypowiedzeniem licząc od dnia doręczenia podjętej 

uchwały. Dodała, że istnieje możliwość skrócenia okresu wypowiedzenia na mocy porozumienia 

stron i na wniosek osoby zainteresowanej.  

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie podjął uchwałę Nr 22/77/2019 w sprawie 

odwołania nauczyciela ze stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

 

Ad. VI. 3 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła informację odnośnie wynagrodzeń nauczycieli za 5 

miesięcy. Poinformowała, że nauczyciele mianowani i dyplomowani nie osiągnęli średniej. 

Wynagrodzenia są niższe, gdyż nie obejmują czasu strajku (nie wypłacono wynagrodzeń). Dodała, 

że wynagrodzenia te ulegną zmianie, gdy w październiku pojawią się nagrody dla nauczycieli na 

dzień edukacji.  

Zarząd przyjął do wiadomości powyższą informację.  
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Ad. VI. 4  

p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia przetargu nieograniczonego na dostawę sprzętu komputerowego, materiałów 

dydaktycznych i systemu do nauczania języków obcych na potrzeby dwóch szkół 

ogólnokształcących z terenu powiatu nidzickiego w ramach projektu „Cyfrowe Szkoły Powiatu 

Nidzickiego- Stawiamy na technologię IT!”. Zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków 

zamówienia i powołania komisji przetargowej. Dodała, że do składu komisji przetargowej 

proponuje siebie jako przewodniczącą oraz:  

1) Przemysława Burdyńskiego- Sekretarz,  

2) Małgorzatę Jakubowską- Członek,  

3) Bogdana Malinowskiego - Członek,  

4) Dariusza Wółkiewicz- Członek.  

Poinformowała, że termin składnia ofert mija 9 lipca o godz. 11:00 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie podjął uchwałę Nr 22/78/2019 w sprawie 1. 

ogłoszenia przetargu nieograniczonego na dostawę sprzętu komputerowego, materiałów 

dydaktycznych i systemu do nauczania języków obcych na potrzeby dwóch szkół 

ogólnokształcących z terenu powiatu nidzickiego w ramach projektu „Cyfrowe Szkoły 

Powiatu Nidzickiego- Stawiamy na technologię IT!”. 2. Zatwierdzenia specyfikacji 

istotnych warunków zamówienia. 3. Powołania komisji przetargowej. 

p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Anna Osłowska- Dyrektor ZOZ w Nidzicy, 

oraz p. Andrzej Pobieżyński- Zastępca Dyrektora ds. medycznych ZOZ. 

Ad. I. 1. 

p. Starosta poinformował, że 3 krotnie odbyło się spotkanie z lekarzami oddziału 

wewnętrznego ZOZ, którzy złożyli wypowiedzenia z pracy. Lekarze przedstawili 15 postulatów, 

które chcą aby zostały zrealizowane. Dodał, że opracowany został kosztorys realizacji zgłoszonych 

postulatów i opiewa on blisko na 1.500.000 zł. Poinformował, że Zarząd musi podjąć decyzję czy 

przekazuje środki i w jakiej wysokości. Zaznaczył, że sytuacja ta wydaje się trudna do zrozumienia. 

Zapytał p. Dyrektor o przedstawienie wstępnego kosztorysu? 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że wstępny kosztorys został sporządzony na kwotę 

1.500.000 zł.  

p. Starosta zapytał, czy są to postulaty niezbędne od zaraz? 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że tak. Lekarze dokładnie opisali co chcą, aby było 
zrobione. 

p. Mateusz Budka poprosił, aby przedstawić żądania stawiane przez lekarzy. Zapytał czy 
kosztorys opiewa na wszystkie 15 postulatów? 

p. Andrzej Pobieżyński odpowiedział, że nie do końca. W postulatach znajdują się także 
sprawy związane ze spotkaniami z Radą Społeczną ZOZ Nidzica i Starostą, zwiększenie 
wynagrodzeń, urlopy szkoleniowe i  konsultacje. Dodał, że są to sprawy czysto techniczne do 
załatwienia od zaraz. Kosztorys opiewa głównie na resztę postulatów, które związane są z 
remontem oddziału wewnętrznego, zakupem nowego sprzętu. 

p. Anna Osłowska przedstawiła postulaty lekarzy. Należą do nich: 
I. Remont: 

1) sala intensywnego nadzoru, gabinet lekarski, adaptacja gabinetu ordynatora na 
pomieszczenie socjalne dla lekarzy, remont pomieszczenia socjalnego pielęgniarek, 

2) remont łazienki obok gabinetu ordynatora dla lekarzy szpitala, 
3) remont jednej sali chorych miesięcznie 
4) klimatyzacja w sali intensywnego nadzoru i gabinecie lekarskim, 
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5) izolatka z węzłem sanitarnym, 
6) pięć stanowisk komputerowych w gabinecie lekarskim, 
7) adaptacja sali 228 na salę intensywnego nadzoru kardiologicznego z systemem 

zbiorczego zapisu EKG i centralną dystrybucją tlenu. 
II. Niezbędny sprzęt medyczny: 

1) 5 kardiomonitorów w systemie zbiorczym, 
2) spirometr w sali prób wysiłkowych, 
3) respirator z systemem CEPAP, 
4) 2 Holtery EKG 24 godzinne i 1 siedmiodniowy, 
5) stały dostęp do USG- badania własne, 
6) wymiana starych łóżek, 
7) endoskopia co najmniej 4 razy w tygodniu, 

III. Poszerzenie panelu badań i konsultacji: 
1) NT pro BNP, prokalcytonina dostępne na miejscu, 
2) inne np. ANA, witamina B12 itp. do 3 dni realizacji, 
3) dostępność konsultacji neurologicznej, urologicznej i ortopedycznej 2 razy w 

tygodniu, psychiatrycznej 1 raz w tygodniu, 
4) zgoda na prowadzenie badań klinicznych, 

IV. Udzielanie świadczeń medycznych w ZOL jedynie w stanie zagrożenia życia. 
V. Lekarz Izby Przyjęć do godziny 15.00 w dzień powszedni z udzielaniem świadczeń 

medycznych w ZOL. 
VI. Kontrakty zadaniowe na świadczenie usług medycznych w oddziale wewnętrznym dla 

lekarzy (150 godzin ordynacji dziennej + sześć dyżurów w oddziale wewnętrznym 
miesięcznie). 

VII. Dwa tygodnie urlopu szkoleniowego w roku. 
VIII. Utworzenie POZ przy ZOZ Nidzica w budynku przychodni przy ul. Traugutta w Nidzicy. 

IX. Docelowo 5 etatów lekarskich w ramach świadczeń zdrowotnych na rzecz oddziału 
wewnętrznego ZOZ w Nidzicy 

X. Podwyższenie uposażenia zasadniczego o 500 PLN brutto dla pielęgniarek i 250 PLN dla 
personelu pomocniczego. 

XI. Zgodna z normami fizyczna obecność pielęgniarek na oddziale wewnętrznym na dyżurze 
dziennym i nocnym 

XII. Sekretarka medyczna na wyłączność oddziału wewnętrznego. 
XIII. Kwartalne spotkania z radą społeczną ZOZ Nidzica i Starostą Powiatu Nidzickiego celem 

oceny jakości świadczonych usług medycznych i realizacji w/w ugody. 
XIV. Dalsza współpraca tylko i wyłącznie z obecną dyrekcją ZOZ w Nidzicy. 
XV. Nadzór dyrektora ZOZ Nidzica i przedstawiciela zespołu lekarskiego nad wykonaniem 

przedmiotowej ugody. 
p. Mateusz Budka zapytał ilu jest lekarzy na oddziale wewnętrznym? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że łącznie z dyżurantami jest 8.   
p. Andrzej Bróździński zaproponował, aby najpierw określić co szpital posiada, a czego nie. 

Takie tematy jak konsultacje, czy spotkania z radą społeczną można zrealizować od razu. Dodał, 
że niektóre z tych postulatów nie są do zrealizowania na czas obecny.  

p. Krzysztof Zdziarski dodał, aby sprawdzić najpierw na ile te postulaty są niezbędne. 
p. Andrzej Bróździński oznajmił, że po odczytaniu przez p. Dyrektor postulatów sytuacja 

przedstawia się tak jakby w szpitalu nie było żadnego sprzętu medycznego. Poprosił, aby 
przedstawić jak to dokładnie jest ze sprzętem. Poinformował, że przecież powstaje nowa część 
szpitala. Zapytał, co będzie z pacjentami oddziału wewnętrznego kiedy będzie się odbywał tam 
remont?  

p. Mateusz Budka zapytał Dyrektor ZOZ na ile uważa te postulaty za zasadne? 
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p. Andrzej Pobieżyński odpowiedział, że częściowo na pewno tak. Część postulatów można 
zrealizować od ręki wymaga to tylko chęci ze strony dyrekcji. Poinformował, że konsultacje ze 
specjalistami są dostępne praktycznie codziennie. Ortopeda przyjmuje 3 razy w tygodniu. Dodał, 
że jeśli chodzi o gastroskopię to można ją wykonywać codziennie wystarczy tylko zgłosić to 
odpowiedniej pielęgniarce, która zna się na sprzęcie. Poinformował, że zgodzić się może, iż 
warunki pracy i pobytu pacjentów w szpitalu są bardzo ciężkie. Problem ten trwa już od 
kilkudziesięciu lat. Zaznaczył, że poprzez działania Dyrektor problem ten minimalizuje się. Z roku 
na rok jest lepiej. Dodał, że jeśli chodzi o sprzęt to respiratorów jest 4 z czego 1 jest praktycznie 
nie używany. Holtery w szpitalu są, ale być może jest ich za mało. Warunki pobytu pacjentów w 
szpitalu są złe: sale są duże, nie ma dostępu do łóżek pacjentów. Zaznaczył, że nie jest pewien czy 
na chwilę obecną warto przeprowadzać generalny remont oddziału wewnętrznego. Jeśli remont 
miałby zostać przeprowadzony to tylko pod warunkiem, że w przyszłości w miejsce oddziału 
wewnętrznego powstałby ZOL. Poinformował, że jeśli chodzi o zwiększenie wynagrodzeń to na 
chwilę obecną jest to poza możliwościami ZOZ. 

p. Starosta oznajmił, że lekarze warunkują wycofanie wypowiedzeń jeśli zostaną podjęte 
działania zmierzające do remontu oddziału wewnętrznego.  

p. Andrzej Bróździński dodał, aby skupić się na rzeczach najistotniejszych, które mogłyby 
podnieść jakość świadczonych usług. Stwierdził, aby rozpocząć negocjacje z lekarzami. Przedstawić 
im, że to co jest konieczne zostanie zrobione. Jeśli remont zostanie wykonany, a oddział 
wewnętrzny z czasem przeniesiony do nowej części szpitala to czy nie okaże się, że remont poszedł 
na marne i znowu będzie trzeba remontować aby dostosować go do ZOL. Wtedy pieniądze będą 
niezasadnie wydatkowane. 

p. Anna Osłowska poinformowała, że lekarze od przystąpienia do realizacji postulatów 
deklarują wycofanie wypowiedzeń. Zaznaczyła, że postulaty są efektem rozmów dyrekcji z 
lekarzami. Dodała, że remont jest kosztochłonny.  

p. Starosta zapytał na jaką kwotę został wyceniony remont? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że na 1.000.000 zł.  
p. Starosta dodał, że prosił lekarzy o wyrozumiałość.  
p. Mateusz Budka zapytał ile jest sal do remontu? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że 9. 
p. Mateusz Budka dodał, że sam remont zająłby 9 miesięcy, skoro w miesiącu ma zostać 

wyremontowana 1 sala. Zaznaczył, że remont będzie trwał tyle ile trwać będzie rozbudowa nowej 
części szpitala. Dodał, że remont sal jeszcze bardziej pogorszy warunki pobytu pacjentów. 

p. Anna Osłowska oznajmiła, że remont i tak musi się odbyć. Rozbudowa nowej części 
szpitala związana jest z tym, że gdy powstaną nowe oddziały to starą część i tak będzie trzeba 
wyremontować.  

p. Krzysztof Zdziarski dodał, że dopiero po przeniesieniu pacjentów do nowej części 
wiadomym będzie, co trzeba wykonać w starej części szpitala. Teraz szpital i powiat będą ponosić 
zbędne nakłady. 

p. Andrzej Bróździński oznajmił, aby porozmawiać z lekarzami, że remont teraz nie ma 
sensu. 

p. Starosta dodał, że lekarze nie przyjmują tego do wiadomości.  
p. Anna Osłowska dodała, że postulaty przedstawione przez lekarzy tak naprawdę są 

słuszne.  
p. Starosta zapytał co się stanie gdy zarząd podejmie decyzję, że jednak nie remontuje 

oddziału wewnętrznego? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że wtedy będzie musiała zawiesić funkcjonowanie 

oddziału.  
p. Starosta poinformował, że nie jest do końca przekonany czy po realizacji 15 postulatów,  

nie pojawiłyby się kolejne do zrealizowania. Dodał, że we wtorek ma się odbyć kolejne spotkanie 
z lekarzami.  
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p. Mateusz Budka zapytał czy prowadzone były rozmowy z lekarzami informujące o tym, 
że po rozbudowie szpitala oddział wewnętrzny zostanie przeniesiony do nowej części szpitala? 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że rozmowa z lekarzami w tym temacie się odbyła. 
Dodała, że krążą plotki, iż szpital w Nidzicy ma zostać przejęty przez Działdowo. Najpierw były 
pretensje o rozbudowę szpitala, kiedy budowa się zaczęła pojawiają się nowe problemy i kolejne 
plotki. Poinformowała, że w tym momencie trzeba zrobić wszystko, aby lekarze wypowiedzenia 
wycofali. Oddział jest cały obłożony pacjentami. Jest bardzo dużo przyjęć. Zaproponowała, aby 
remont ten wycenić, zobaczyć jakie będą środki i wtedy zapewnić lekarzy, że remont oddziału 
wewnętrznego będzie realizowany. Dodała, że działanie to na pewno wymaga projektu i powinno 
mieć deklarację finansowania.  

p. Starosta oznajmił, iż lekarze zapewniali, że dla nich najważniejsze jest dobro pacjenta. 
Dodał, iż wierzy, że lekarze od łóżek pacjentów nie odejdą.   

p. Anna Osłowska dodała, iż ma taką nadzieję. Poinformowała, że umowy z lekarzami 
kończą się 7 lipca. Po rozmowach i zapewnieniu o spełnieniu postulatów lekarze złożyli grafiki 
dyżurów.  

p. Wicestarosta zapytał ile rocznie przeznacza ZOZ na remonty? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że ok. 300.000- 400.000 zł.  
p. Wicestarosta zapytał ile w tym roku zostało jeszcze tych środków? 
p. Anna Osłowska oznajmiła, że musiałaby to sprawdzić. Dodała, że z reguły na remonty 

idą środki, które zostaną. Szpital funkcjonuje ze środków, które płaci NFZ za świadczenia 
medyczne.  

p. Wicestarosta zapytał ile w 2018 r. zostało przeznaczone na remonty? 
p. Anna Osłowska dodała, że przygotuje taką informację.  
p. Wicestarosta oznajmił, że skoro Powiat ma wesprzeć finansowo remont to ZOZ także 

powinien partycypować w kosztach. 
p. Starosta zapytał jaka kwota na dzień dzisiejszy byłaby niezbędna, aby przeznaczyć na 

remont szpitala? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że na remont oddziału wewnętrznego potrzeba 

1.000.000 zł.  
p. Krzysztof Zdziarski zapytał ile brak na początek, aby cokolwiek zacząć, chociaż na razie 

remont jednej sali? 
p. Andrzej Pobieżyński poinformował, że na początek jest to jedna sala tj. sala 

intensywnego nadzoru, dyżurka lekarska, dyżurka ordynatora i łazienka. Dodał, że to byłby 
pierwszy etap, na którym najbardziej lekarzom zależy. 

p. Anna Osłowska dodała, że jeśli Powiat deklaruje pomoc to należałoby przystąpić do 
ułożenia planu realizacji remontu.  Lekarze oczekują, że środki będą przeznaczone. 

p. Starosta zapytał w jakiej wysokości mają to być środki? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że może połowa w tym roku, a połowa w następnym.  
p. Andrzej Bróździński dodał, że powyższy remont wymaga projektu. Wszystko musi 

zostać zrobione kompleksowo. Należy ogłosić przetarg i wyłonić wykonawcę.  
p. Anna Osłowska oznajmiła, że nie może ogłosić przetargu jeśli nie ma środków.  
p. Krzysztof Zdziarski dodał, że jeśli będzie już projekt i kosztorysy wtedy wiadomym 

będzie co jest ważniejsze do zrobienia, a co mniej ważne.  
p. Anna Osłowska poinformowała, że wypowiedzenia to poważny problem. Potrzebna jest 

deklaracja finansowa. Możliwa do przeznaczenia suma.  
p. Starosta dodał, że Zarząd nad sprawą się pochyli. Może zabezpieczyć 200.000- 300.000 

zł pod warunkiem, że kwota ta zostanie podwojona- uda się pozyskać dofinansowanie. Aby 
dofinansowanie takie dostać potrzeba jest sporo czasu, nawet kilka miesięcy.  

p. Anna Osłowska dodała, że lekarze w szpitalu pod Warszawą także złożyli 
wypowiedzenia. Dodała, że trzeba zrobić wszystko, aby lekarzy zatrzymać i utrzymać oddział. 
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p. Andrzej Pobieżyński oznajmił, że alternatywą jest zatrudnienie 3-4 lekarzy. Dodał, że jest 
tylko jeden problem, nigdzie lekarzy nie można znaleźć - jest niedobór kadr, zwłaszcza 
wykwalifikowanych internistów. 

p. Wicestarosta dodał, że lekarze oczekują pracy w systemie bezpieczniejszym dla siebie i 
pacjentów. Remont należy przeprowadzić i rozłożyć go w czasie.  

p. Starosta poinformował, że należy przeanalizować budżet powiatu i zastanowić się ile 
przeznaczyć.  

p. Lech Brzozowski poinformował, że jest zaskoczony wypowiedzeniami złożonymi 

przez lekarzy oddziału wewnętrznego. Przypomniał o tym, że po wielu latach starań udało się 

wreszcie przystąpić do rozbudowy szpitala z dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego, 

poręczeniem kredytu przez powiat nidzicki i pozostałe samorządy gminne oraz dotacją 3 ml zł 

przez Radę Powiatu. A wszystko po to aby poprawić dostępność i jakość świadczonych usług 

medycznych dla pacjentów powiatu nidzickiego a także żeby poprawić warunki pracy lekarzy, 

pielęgniarek i pracowników obsługi szpitala. Oznajmił, że lekarze powinni zdawać sobie sprawę z 

faktu, iż po zakończeniu rozbudowy nowej części szpitala oddział wewnętrzny zostanie tam 

przeniesiony i dopiero wtedy należy przystąpić do gruntownego remontu starej części szpitala po 

uprzednim sporządzeniu dokumentacji. 

p. Anna Osłowska poprosiła Zarząd o poważne podejście do tematu i deklarację 
przeznaczenia kwoty na remont.   

p. Starosta proponował, aby poczekać do wtorku, wtedy się okaże co lekarze tak naprawdę 
myślą. Zarząd zaproponuje im kwotę, którą uda się uzyskać z przeanalizowania budżetu.  

p. Anna Osłowska dodała, żeby zrobić wszystko, aby uratować oddział, a prawdziwe 
intencje i tak wyjdą. 

p. Starosta poinformował, że wspólnie z Zarządem wypracują dziś stanowisko, aby 
wtorkowa rozmowa wyszła jak najlepiej.  

p. Mateusz Budka zapytał jakie skutki finansowe będzie miało odejście lekarzy i zawieszenie 
oddziału? 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że w takiej sytuacji następuje zawieszenie całego szpitala. 
Oddział wewnętrzny jest największym oddziałem i z niego jest największy kontrakt z NFZ. Bez 
tego kontraktu szpital nie poradzi sobie z funkcjonowaniem czy też ze spłatą kredytu. Zawieszenie 
powoduje także wypadnięcie z sieci szpitali. Dodała, że postulaty, które można było zrealizować 
od ręki już zostały podjęte. Poprosiła o pozytywne rozpatrzenie sprawy. 

 
p. Anna Osłowska i p. Andrzej Pobieżyński opuścili salę obrad, a dołączył p. Jacek Dłuski.  
 
Ad. II. 1  
p. Jacek Dłuski poinformował o porozumieniu zawartym z Państwowym Gospodarstwem 

Leśnym Lasy Państwowe, którego przedmiotem jest nieruchomość niezabudowana stanowiąca 
własność Skarbu Państwa w zarządzie Nadleśnictwa Nidzica. Chodzi o realizacje inwestycji 
drogowej polegającej na rozbudowie drogi powiatowej Nr 1558N na odcinku Safronka-Wiłunie-
Powierż. Nadleśnictwo Nidzica zobowiązało się do nieodpłatnego dokonania wycinki drzew i 
krzewów oraz ich uprzątnięcie z gruntów będących przedmiotem porozumienia. Drzewa i krzewy 
zostały wycięte, ułożone w sztapel i sprzedane.  

p. Mateusz Budka zapytał jaki procent koszeń został już wykonany? 
p. Jacek Dłuski dodał, że zależy na jakiej drodze. 
p. Mateusz Budka zapytał o drogę Bartoszki-Grzegórzki? 
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że tam na razie nie było koszone. Poinformował, że zawsze 

zaczynają od dróg najczęściej użytkowanych. Dodał, że na dzień dzisiejszy wykonano ok. 40% 
wykaszania. 

Zarząd przyjął powyższą informację do wiadomości. 
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p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad, a dołączyła  p. Aleksandra Nowogórska.  
 
Ad. III. 1 
p. Aleksandra Nowogórska przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy. Poinformowała, 
że 15 czerwca 2019 r. przestało obowiązywać rozporządzenie Ministra Pracy i Polityki Społecznej 
z dnia 14 maja 2014 r. w sprawie profilowania pomocy dla bezrobotnego. Wobec powyższego w 
Regulaminie Organizacyjnym uchylono zapisy dotyczące ustalania profili pomocy oraz 
doprecyzowano te odnoszące się do przygotowywania i realizowania indywidualnych planów 
działania. Dodała, że zmiana dotyczy także spółdzielni socjalnych, a mianowicie ustawa o 
spółdzielniach socjalnych wprowadziła możliwość przyznania spółdzielni socjalnej jednorazowo 
środków na utworzenie stanowiska pracy i na finansowanie kosztów wynagrodzenia do 6 miesięcy 
dla wybranych kategorii osób zarejestrowanych w PUP jako bezrobotni lub poszukujący pracy. 
Powyższa ustawa rozszerzyła również krąg osób, które mogą ubiegać się o jednorazowe środki z 
Funduszu Pracy na założenie spółdzielni socjalnej lub przystąpienie do niej po jej założeniu, w tym 
na pokrycie kosztów pomocy prawnej, konsultacji i doradztwa związanych z podjęciem tej 
działalności o poszukujących pracy niepozostających w zatrudnieniu lub niewykonujących innej 
pracy zarobkowej. Poinformowała, że wprowadza się do Regulaminu Organizacyjnego również 
teksty jednolite ustaw. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie podjął uchwałę Nr 22/73/2019 zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchwalenia  regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy 
w Nidzicy. 

 
p. Aleksandra Nowogórska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Anna Kalinowska. 
 
Ad. IV. 1 
p. Anna Kalinowska przedstawiła wyniki kontroli kompleksowej przeprowadzonej w PCPR 

w Nidzicy. Kontrola dotyczyła realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. Wydano następujące 
zalecenia: 

1) podjąć działania wymienione w ustawie o pomocy społecznej- mieszkania 
chronione. 31 maja Starostowie podpisali porozumienie z Gminą Nidzica, którego 
przedmiotem było określenie warunków przyjmowania osób z terenu powiatu 
nidzickiego do mieszkań chronionych prowadzonych przez MOPS w Nidzicy, 

2) prowadzenie ośrodków interwencji kryzysowej- podpisane zostało porozumienie z 
Dyrektorem PCPR w Olsztynie, 

3) dokumentowanie działań PCPR w zakresie realizacji zadania dotyczącego 
udzielania doradztwa metodycznego dla kierowników i pracowników jednostek 
organizacyjnych pomocy społecznej z terenu powiatu nidzickiego, 

4) kierowanie do opiekuna prawnego osoby ubezwłasnowolnionej całkowicie 
wszelkie pisma dotyczące jego podopiecznego- mieszkańcy DPS. 

5) przeprowadzanie wywiadów środowiskowych z opiekunami prawnymi, 
6) przestrzeganie zasady aby decyzja administracyjna w każdym przypadku 

potwierdzana była datą odbioru, 
7) w decyzjach administracyjnych zawierać prawidłowe dane dotyczące zmienianych 

decyzji, 
8) świadczenia z pomocy społecznej przyznawać zgodnie z wnioskiem strony. 

Wszystkie powyższe zalecenia zostały wykonane.  
Poinformowała, również, że PCPR przeprowadził kontrolę w placówce wsparcia 

dziennego prowadzonej przez PSONI w Nidzicy. Kontrola odbyła się 20-24 maja br. Dodała, że 
była to kontrola doraźna w celu zbadania organizacji i funkcjonowania. Oznajmiła, że placówka 
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jest prowadzona odpowiednio. Kontrolę w placówce przeprowadziła także Straż Pożarna. Było 
jedno niedopełnienie – nie doprowadzono do sprawności technicznej zamontowanej instalacji 
sygnału sygnalizacji pożarowej- zalecenie zostało już zrealizowane.  

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd przyjął do wiadomości powyższą informację.  
 
p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 
Ad. V. 1  
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie 1. ogłoszenia przetargu 

nieograniczonego na dostawę sprzętu drukującego i teleinformatycznego na potrzeby realizacji 
projektu pn. „Zintegrowana informacja geodezyjna i kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie 
Nidzickim”. 2. Zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 3. Powołania komisji 
przetargowej. Poinformowała, że w ramach projektu przewidziany jest zakup 1 szt. serwera Rack, 
1 szt. macierzy dyskowej, 1 urządzenia UTM do ochrony sieci teleinformatycznej, 1 plotera 
wielkoformatowego, 2 szt. urządzenia drukującego wielofunkcyjnego formatu A3. Na realizację 
zadania przewidziane są środki w wysokości 210.000 zł. Dodała, że termin składnia ofert mija 9 
lipca 2019 r. do godz. 10:00. Otwarcie ofert ma nastąpić o godz. 11:00. Termin wykonania 
przedmiotu zamówienia to 40 dni od dnia podpisania umowy. Zamawiający przy wyborze oferty 
będzie kierował się: 

1) ceną- oferta może uzyskać  60 punktów. Ocena punktowa będzie obliczana według 
odpowiedniego wzoru. Maksymalną ilość punktów otrzyma oferta z najniższą ceną 
brutto. 

2) okresem gwarancji- oferta będzie oceniana punktowo za zaoferowany okres 
gwarancji: 

 3 lata gwarancji- 0 punktów, 

 5 lat gwarancji- 40 punktów. 
Poinformowała, że komisja przetargowa będzie działać w składzie: 

1) Iwona Urbanowicz- Przewodnicząca, 
2) Przemysław Burdyński- Sekretarz, 
3) Piotr Iwanicki- Członek, 
4) Andrzej Wasiłowski- Członek, 
5) Małgorzata Jakubowska- Członek. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie podjął uchwałę Nr 22/74/2019 w sprawie 1. 

ogłoszenia przetargu nieograniczonego na dostawę sprzętu drukującego i 
teleinformatycznego na potrzeby realizacji projektu pn. „Zintegrowana informacja 
geodezyjna i kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nidzickim”. 2. Zatwierdzenia 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 3. Powołania komisji przetargowej. 

 
Ad. V. 2 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym 
zarządzie Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. Poinformowała, że 17 
czerwca br. wpłynął wniosek Dyrektora ZSZiO w Nidzicy o wyrażenie zgody na: 

1) oddanie w najem dwóch garaży o powierzchni 12 𝑚2 każdy- na okres 1 roku, 

2) zawarcie dwóch umów na korzystanie z placu manewrowego o pow. ok. 400 𝑚2 
znajdującego się przy sali gimnastycznej- na okres 1 roku.  

Dodała, że umowa będzie zawarta na dotychczasowych warunkach. Stawka czynszu 
zwaloryzowana o wskaźnik inflacji. Czynsz najmu garaży to stawka 34 zł netto + VAT, placu 
manewrowego 115 zł netto + VAT. 
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Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie podjął uchwałę Nr 22/75/2019 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w  najem części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Nidzicy. 

 
Ad. V. 3 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informacje dotyczące gospodarowania 

nieruchomościami powiatowymi. Poinformowała, że PZD wystąpił z wnioskiem o ustanowienie 
trwałego zarządu nad nieruchomościami zajętymi pod drogi powiatowe, mianowicie: 

1) droga Nr 1627 N o przebiegu Szemplino Czarne do drogi wojewódzkiej Brzozowo 
Maje, 

2) droga 1617 N o przebiegu Stare Połcie- Smolany Żardawy, 
3) droga 1906 N o przebiegu Zalesie- Krokowo. 

Dodała, że powyższe wnioski są zasadne, gdyż zgodnie z Art. 22 ust. 1 ustawy o drogach 
publicznych zarząd drogi sprawuje nieodpłatny trwały zarząd gruntami w pasie drogowym. 

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd przyjął powyższą informację do wiadomości. 
 
p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego 

wszczął postępowanie w sprawie nakazania usunięcia stwierdzonych nieprawidłowości na 
nieruchomości oddanej w trwały zarząd dla ZSO w Nidzicy. Chodzi o remont pokrycia dachowego 
wraz z obróbką blacharską oraz remont zalanego pomieszczenia poddasza biblioteki w budynku 
szkoły. Dnia 4 czerwca br. została wydana decyzja nakazująca wykonanie tych prac. Wykonanie 
tego obowiązku ustalono na 31 sierpnia br.  

p. Starosta dodał, że nie posiada żadnych informacji w powyższej kwestii. Dyrektor nie 
poinformował o takiej sytuacji. 

p. Iwona Urbanowicz dodała, że powiat jest stroną postępowania i decyzję taką otrzymał. 
Dyrektor jest zobowiązany do usunięcia usterek i wypełnienia tego obowiązku do dnia 31 sierpnia 
br.  

p. Starosta podziękował za przedstawienie informacji. Stwierdził jednakże, że Dyrektor 
pierwszy powinien sytuację przedstawić. Poprosił, aby p. Sekretarz przekazała informację dla 
Dyrektora.  

 
p. Iwona Urbanowicz dodała, że kolejna informacja dotyczy rozbudowy drogi powiatowej 

Nr 1558 N na odcinku Safronka- Wiłunie- Powierż. Poinformowała, że Starosta Nidzicki wszczął 
postępowanie administracyjne w sprawie ustalenia odszkodowań za grunty, które w związku z 
rozbudową przeszły na własność Powiatu Nidzickiego. W sprawie zostało wydane postanowienie 
o powołaniu rzeczoznawcy majątkowego, który wycenia nieruchomości przejęte na własność 
Powiatu .  

Dodała również, że Państwowe Gospodarstwo Wodne- Wody Polskie wszczęło 
postępowania dotyczące odprowadzania wód opadowych z dróg powiatowych. Na wniosek PZD 
wszczęto postępowanie o odprowadzenie wód w m. Leśniki. Natomiast odnośnie drogi w m. Kuce 
została już wydana decyzja o udzieleniu dla PZD pozwolenia wodnoprawnego.  

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd przyjął powyższe informacje do wiadomości.  
 
Ad. VII. 1 
p. Renata Mróz przedstawiła bilans skonsolidowany jednostki samorządowej. 

Poinformowała, że bilans skonsolidowany zawiera dane finansowe powiatu i jednostek mu 
podległych oraz ZOZ-u. Dodała, że suma aktywów bilansu skonsolidowanego wynosi 
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231.531.271, 24 zł. Zaznaczyła, że bilans zostanie przekazany do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w formie dokumentu oraz w formie elektronicznej. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował bilans skonsolidowany jednostki 

samorządowej. 
 
Ad. VII. 2  
p. Renata Mróz przedstawiła decyzje i wnioski jednostek o zmiany w planie budżetu: 

1. decyzję Wojewody Warmińsko – Mazurskiego  Nr FK 126/2019 z dnia 3 czerwca 
2019 r. zwiększającą plan dotacji celowych w dziale 801 rozdział 80120 § 6430 o 
kwotę 58.558 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. 
„Przebudowa sanitariatów w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy z 
jednoczesną likwidacją barier dla osób niepełnosprawnych”, zgodnie z wnioskiem 
Starosty Nidzickiego Nr OZK.042.21.2019 z dnia 25 kwietnia 2019 r.  

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie w powyższą decyzją, jak 

również zwiększył plan wydatków w tym samym dziale i rozdziale w § 6050 o kwotę 58.558 zł. 

2. decyzję Wojewody Warmińsko- Mazurskiego Nr FK 143/2019 z dnia 27 czerwca 

2019 r. zwiększającą plan dotacji celowych w dziale 801 rozdział 80102 § 2130 o 

kwotę 14.000 zł z przeznaczeniem na realizację działań wynikających z Rządowego 

programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli 

w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2017-2019- 

„Aktywna tablica”.  

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 

również zwiększył plan wydatków w tym samym dziale i rozdziale w § 4240 o kwotę 14.000zł. 

3. wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego o przesunięcie kwoty 100 

zł w ramach działu 801 rozdziału 80102 tj.: zmniejszenie planu wydatków w  

§ 4210 o kwotę 100 zł i zwiększenie planu wydatków w § 4240 o w/w kwotę. 

Powyższa zmiana związana jest z pokryciem  wkładu własnego w ramach realizacji 

Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów 

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych- „Aktywna 

tablica”. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

4. wniosek Starostwa Powiatowego o zmianę w planie budżetu Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego tj.: zmniejszenie wydatków w ramach działu 801 

rozdziału 80153 § 4210 o kwotę 10.301,90 zł, zwiększenie wydatków w ramach 

działu 801 rozdziału 80153 § 4240 o powyższą kwotę. Zmiana wynika z 

niewłaściwego przydzielenia paragrafom kwot dotacji przyznanej decyzją 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego na zakup podręczników, materiałów 

edukacyjnych i ćwiczeniowych.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

5. wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o przesunięcie kwoty 

196,42 zł w ramach działu 754 rozdziału 75411 tj.: zmniejszenie planu wydatków 

w § 4050 o kwotę 196, 42 zł oraz zwiększenie planu wydatków w § 4060 o w/w 

kwotę. Zmiana związana jest z dostosowaniem się do przepisów nałożonych ustawą 

o Państwowej Straży Pożarnej, zgodnie z którą środki finansowe uzyskane z tytułu 

zmniejszenia uposażeń strażaków w okresie przebywania na zwolnieniu lekarskim 

przeznacza się w całości na nagrody uznaniowe za wykonywanie zadań służbowych 

w zastępstwie strażaków przebywających na zwolnieniach lekarskich. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
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6. wniosek Starostwa Powiatowego o zmianę planu wydatków o kwotę. 

13.000 zł w rozdziale 75020 tj.: zwiększenie w § 4270 o kwotę 5.000 zł i § 4210 o 

kwotę 8.000 zł oraz zmniejszenie wydatków w § 4430 o kwotę 13.000 zł. Powyższe 

zmiany związane są z koniecznością zabezpieczenia środków na przygotowanie 

dokumentacji projektowej na zadanie polegające na wyposażeniu budynku 

Starostwa w instalację przeciwpożarową z punktami poboru wody w postaci 

hydrantów wewnętrznych 25 oraz na zakup paliwa do samochodu służbowego. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

7. wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o przesunięcie środków w dziale 

855 rozdziale 85508 o kwotę 10.000 zł tj. zmniejszenie planu wydatków w § 4170 

o kwotę 10.000 oraz zwiększenie w § 4300 o w/w kwotę. Powyższe przesunięcie 

związane jest z przeprowadzeniem kampanii reklamowej w Powiecie Nidzickim, 

która pozwoli pozyskać kandydatów na rodziny zastępcze bądź prowadzące 

rodzinny dom dziecka.  

p. Mateusz Budka zapytał czy kampanie takie przynoszą zamierzone skutki? 

p. Renata Mróz odpowiedziała, że jak do tej pory to nie. 

p. Starosta oznajmił, że najlepszą polityką informacyjną byłoby rozpowszechnienie tej 

kampanii na stronie internetowej Starostwa Powiatowego, PCPR-u bądź też w gazecie. 

Zarząd jednogłośnie negatywnie rozpatrzył powyższy wniosek.  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie podjął uchwałę Nr 22/79 w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na rok 2019.  

Ad. VII. 3 

p. Renata Mróz poinformowała, że nie ma konieczności podejmowania uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2038. Dodała, że jednak projekt uchwały 

został przygotowany, gdyż za półrocze przygotowywana jest część opisowa. Uchwała powyższa 

uaktualnia plan dochodów i wydatków budżetu na 2019 rok, zgodnie z uchwałą Rady Powiatu w 

sprawie zmian w budżecie powiatu. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie podjął uchwałę Nr 22/80/2019 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2038. 

Ad. VIII. 1  

p. Elżbieta  Bieniek poinformowała, że na ostatniej sesji Rady powiatu złożone zostały 2 

interpelacje. Jedna została przekazana do PZD, a druga dotycząca rewitalizacji przestrzeni 

publicznej w otoczeniu rozbudowywanego szpitala skierowana do ZOZ w Nidzicy. Radny zwrócił 

się z następującymi pytaniami: 

1) Czy procedura odwoławcza od negatywnej decyzji Zarządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego została zakończona? 

2) Czy Zarząd Województwa planuje ogłoszenie kolejnego naboru wniosków w tej 

edycji RPO, aby można było ponownie złożyć odrzucony wniosek? 

3) Czy w związku z niedopełnieniem obowiązków przez Burmistrza Nidzicy przy 

procedowaniu aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Nidzica i 

w związku z tym utracenie możliwości pozyskania dotacji przez Powiat Nidzicki, 

Zarząd Powiatu planuje podjąć jakiekolwiek kroki w tej sprawie? 

Dodała, że odpowiedź została już częściowo przygotowana. Do pytania pierwszego ZOZ 

przysłał odpowiedź, że procedura odwoławcza nie została zakończona, gdyż złożony został 

protest, który wysłano 28 maja. Na rozpatrzenie protestu Urząd Marszałkowski ma 45 dni. Co do 
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drugiego pytania przewidziany jest kolejny nabór wniosków w sierpniu 2019 r. Poprosiła Zarząd o 

stanowisko dotyczące trzeciego pytania. 

p. Mateusz Budka dodał, że skoro radny twierdzi, iż jest to niedopełnienie obowiązków to 

niech złoży zawiadomienie do odpowiedniego organu. 

p. Lech Brzozowski poinformował, że w materiałach sesyjnych znajdowała się 

wyczerpująca informacja Burmistrza Nidzicy na powyższy temat i jak się przedstawia i postępuje 

w przypadku procedowania i uchwalania tego rodzaju dokumentów. Dodał, że ZOZ 15 marca 

złożył dokumenty na rewitalizację, a termin składania był do 30 kwietnia. Zaznaczył, że z 

początkiem kwietnia odbyły się konsultacje, które trwały 7 dni- Gmina maksymalnie szybko to 

zrobiła. Następnie wpłynął drugi wniosek ZOZ o zmianę obszaru, a następnego dnia odbyła się 

sesja Rady Miejskiej. W tak krótkim czasie nie było możliwości przeprowadzenia procedury w 

sposób wymagany przez Instytucję Zarządzającą.  

p. Wicestarosta dodał, że nie było w tym najmniejszej winy Burmistrza.  

p. Krzysztof Zdziarski dodał, aby do odpowiedzi na interpelację dołączyć również 

odpowiedź Burmistrza, która znajdowała się w materiałach sesyjnych. 

 

p. Starosta poinformował, że w dniu dzisiejszym w Szczytnie zawarte zostało wstępne  

porozumienie pomiędzy powiatem Szczytno-Działdowo-Nidzica- Pisz. Porozumienie nosi treść: 

Strony wyrażają chęć wzajemnej współpracy w zakresie opracowania założeń Projektu 

„Południowe Mazury” oraz wspólnych działań mających na celu ujęcie projektu w Strategii 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego 2030 oraz Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2021-2027. Strony porozumienia mając na względzie podobny charakter uwarunkowań 

przyrodniczych i gospodarczych, istniejące powiązanie komunikacyjne pomiędzy powiatami i 

regionem Mazowsza Północnego deklarują wolę współpracy w przedmiocie porozumienia. 

Szczegółowe zasady współpracy oraz przedsięwzięć podejmowanych na podstawie niniejszego 

porozumienia pomiędzy Stronami będą regulowane odrębnymi dokumentami po uzyskaniu 

akceptacji organów uchwałodawczych. Porozumienie sporządzono w 4 jednobrzmiących 

egzemplarzach po jednym dla każdej ze Stron. Dodał, że z inicjatywą powyższą wyszedł Starosta 

Szczycieński. Zaznaczył, że jest to bardzo dobra inicjatywa, która daje szereg możliwości. Wyraził 

nadzieję na pozytywne efekty. Dodał, że 15 lipca br. mają odbyć się konsultacje.  

p. Wicestarosta dodał, że działanie takie może przynieść dodatkowe środki z Urzędu 

Marszałkowskiego na projekt „Południowe Mazury”. Poinformował, że w związku z planowanymi 

15 lipca br. konsultacjami przygotował stanowisko odnośnie budowy obwodnicy południowej.  

p. Lech Brzozowski zapytał czemu tylko południowej? 

p. Wicestarosta dodał, że rozmawiał z dyrektorem ZDW o południowej obwodnicy 

Nidzicy i otrzymał jego akceptację w tym zakresie. Poinformował, że sprawa obwodnicy 

południowej jest znacznie prostsza. Grunty są częściowo własnością KOWR-u i dwóch właścicieli 

prywatnych. Droga jest oznakowana i zawiera także oznaczenie zjazdu na lotnisko. Dodał, że 

obwodnicę północną można by było także wpisać, ale wniosek musi być poparty argumentami.  

p. Mateusz Budka poprosił, aby we wniosku jako argument wpisać, że droga jest częściowo 

oznakowana oraz że zawiera zjazd na lotnisko. 

p. Lech Brzozowski dodał, że wniosek był kiedyś zgłaszany do strategii rozwoju 

województwa i o ile dobrze pamięta to także do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego województwa warmińsko-mazurskiego.  

p. Wicestarosta dodał, że w związku z aktualizacją Zarząd Powiatu stoi na stanowisku, że 

należy kontynuować starania o uzgodnienie projektu.  

p. Lech Brzozowski zaproponował, aby dopisać do wniosku numery pism jakie były 

kierowane do Urzędu Marszałkowskiego w latach 2009 oraz 2012.  
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Zarząd jednogłośnie pozytywnie przyjął przygotowane stanowisko łącznie z 

zaproponowanymi poprawkami.  

p. Wicestarosta odczytał przygotowany wniosek Zarządu odnośnie zmiany organizacji 

ruchu na ul. Traugutta.  

Stanowi on załącznik do niniejszego protokołu. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie przyjął powyższy wniosek.  

p. Mateusz Budka poprosił, aby niezwłocznie umieścić jego nr telefonu i adres e-mail na 

BIP.  

p. Lech Brzozowski także poprosił o umieszczenie swojego nr telefonu.  

p. Starosta dodał, że jeśli chodzi o kwestię szpitala to trzeba podjąć jakąś decyzję. Poprosił 

o zabranie głosu p. Skarbnik. 

p. Renata Mróz poinformowała, że budżet jest już zaplanowany. W obecnej sytuacji 

należałoby zwiększyć zobowiązanie. Dodała, że od września zaczyna się nowy rok szkolny. 

Zaznaczyła, że trzeba się zorientować ile będzie klas i  jakie koszty. Poinformowała, że nie wiadomo 

jak będzie też z oświatą; podwyżki i wychowawstwo.  

p. Starosta poinformował, aby na wtorkowym spotkaniu zaproponować kwotę pod 

warunkiem pomnożenia jej razy dwa.  

p. Krzysztof Zdziarski dodał, aby zapewnić lekarzy, że zgromadzona kwota będzie 

przeznaczona na pokrycie dokumentacji. W przypadku kiedy znane będą potrzeby i koszty wystąpi 

powiat o dofinansowanie, gdyż z własnych środków nie jest w stanie pokryć całości remontu. 

Poinformował, że bez dokumentacji nie da rady ruszyć, jedyne co można to pomalować 

pomieszczenia.  

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 

Inspektor 
/-/ Aneta Kępska  Starosta 
 / - / Marcin Paliński 
 Wicestarosta  

/ - / Paweł Przybyłek 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
 

  

 

 

 


